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Pan František se narodil těsně po válce v Plzni, která byla 
osvobozena Američany. Dětství měl hezké, akorát si pamatuje na 
hrozné monstra procesy s Dr. Horákovou, Slánským a dalšími…  

Když v roce 1953 nastoupil do školy, štvalo ho, jak učitelé lžou o 
osvobození Plzně ruskými vojáky. Všichni přeci věděli, že Plzeň byla 
v americké zóně.  

V roce 1968 byl na vojně u 105. Protichemického pluku v Liberci. 
Tento rok vřele přivítal, ale po noci z 20. na 21. srpna se to vše pro 
něj změnilo a tento rok se stal pro něho hrozný, sám říká, že rok 
1968 a normalizace nejvíce zkazila charakter českého člověka.  

Sametovou revoluci bral trochu s odstupem, ale pak ji přivítal. 
Vzpomíná na to, jak se synem po Praze fotili značky Občanského 
fóra „psané“ jinovatkou.  

Vše o druhé světové válce a utrpení Židů, co nám vyprávěl je o 
rodině jeho manželky. Celý příběh manželčiny rodiny se dozvěděl 
až po mnoha letech. V osobním archivu má mnoho dobových fotek, 
listů, motáků a dopisů, které jsou někdy opravdu srdcervoucí.  

Pan František Heusler je opravdu dobrý člověk, s velmi osobitým 
charakterem. Celý svůj život věnuje profesionálnímu fotografování. 


